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Protokół XII/20 

z XII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Raczki 

odbytej w dniu 19 lutego 2020 r. 

 

Obrady XII Sesji Rady Gminy rozpoczęły się o godz. 10
00

 i trwały do godz. 11
56

. 

 

Miejsce obrad Gminny Ośrodek Kultury w Raczkach, Plac Kościuszki 15. 

 

Radni obecni na sali obrad według załączonej listy obecności do protokołu: 

1. Bartoszewicz Witold 

2. Dębski Jacek 

3. Kłoczko Wiesław 

4. Krzykwa Janusz 

5. Tylman Artur 

6. Kwiatkowski Romuald 

7. Naruszewicz Piotr 

8 Olfier-Halicka Katarzyna 

9. Olszewski Jan 

10. Ostapowicz Ewa 

11. Ostrowski Stanisław 

12. Słowikowski Piotr 

13. Staniszewski Leszek 

14. Sutuła Antoni 

15. Król Jan 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Wicestarosta Powiatu Suwalskiego- Pan Artur Łuniewski 

Wójt Gminy Raczki – Pan Andrzej Szymulewski 

Zastępca Wójta Gminy – Pani Ewa Konstantynowicz 

Skarbnik Gminy – Pani Agnieszka Grzędzińska 

Asp. szt. Jan Jankowski  

Delegat Podlaskiej Izby Rolniczej- Mariusz Putra 

Delegat Podlaskiej Izby Rolniczej- Andrzej Wasilewski 

Kierownik ZGKiM w Raczkach – Pan Mirosław Wądołowski 

Radca prawny – Pan Jerzy Lewczuk 

Sekretarz GKRPA w Raczkach- Mariusz Zalewski 

Inspektor UG Raczki- Bogusław Konieczny 

Sołtysi wsi wg załączonej listy obecności do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Słowikowski wypowiadając formułę: 

 

„Otwieram XII Sesję Rady Gminy Raczki”. 

 

Powitał przybyłych na sesję Rady Gminy Raczki Gości: Pana Artura Łuniewskiego- Wicestarostę 

Suwalskiego, Kierownika Posterunku Policji w Raczkach asp. szt. Jana Jankowskiego, Wójta Gminy 

Raczki Andrzeja Szymulewskiego, zastępcę Wójta Gminy panią Ewę Konstantynowicz, panów 

delegatów: Andrzeja Wasilewskiego i Mariusza Putrę,  panią Skarbnik panią Agnieszkę Grzędzińską, 

Radcę Prawnego Pana Jerzego Lewczuka,  pana Kierownika ZGKiM w Raczkach pana Mirosława 

Wądołowskiego, Sekretarza Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Raczkach- 

pana Mariusza Zalewskiego, pana Bogusława Koniecznego- Inspektora w Urzędzie Gminy Raczki, Panią 
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Marlenę, państwa Radnych, Panie Sołtys, Panów Sołtysów, Media i Mieszkańców którzy przybyli na 

sesję.  

Stwierdził, że na ustawowy skład zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych,  

w związku z tym obrady Rady Gminy są prawomocne. 

Pan Przewodniczący oddał głos dla Pana Kierownika Posterunku Policji w Raczkach asp. szt. Pana Jana 

Jankowskiego. 

Pan Jan Jankowski przedstawia się mówi, że służbę pełni od ponad 21 lat większość służby spędził na 

stanowisku dzielnicowego. Zostałem mianowany na stanowisko Kierownika. Bardzo dziękuję dla całej 

Rady Gminy dla pana Wójta za to, że zostałem pozytywnie zaaprobowany na to stanowisko. Oczywiście 

dla swego Komendanta Adama Miezianko też dziękuję. Posterunek oficjalnie został otwarty 7 lutego z tej 

okazji była krótka uroczystość z udziałem pana Ministra, pana Generała, był przedstawiciel z Komendy 

głównej. Jeszcze raz dziękuje za obdarzenie zaufaniem przez całą Gminę i Pana Wójta. Posterunek Policji 

w tej chwili jeszcze jest organizowany, są zmiany na ta chwilę są wywieszone informacje na  temat 

urzędowania Posterunku Policji w Raczkach one lada dzień zmienią się jutro lub pojutrze (niewielka 

zmiana ). W dniu dzisiejszym miałem przyprowadzić dwóch policjantów Pana Wasilewskiego i Pana 

Opanowskiego niestety dziś doszło do takiej sytuacji, że policjanci zatrzymali osobę poszukiwaną i w tej 

chwili wykonują czynności związane z tą osobą- taki mały sukces. Dlatego przepraszam, że nie ma ich na 

Sesji. Służba czasami przynosi zaskakujące wydarzenia. Pan Wojciech Wasilewski ma te same 

miejscowości, które miał wsie: BOLESTY, DOWSPUDA, JANKIELÓWKA, JAŚKI, KORYTKI, LIPÓWKA, 
LUDWINOWO, MAŁE RACZKI, MOCZYDŁY, PLANTA, SŁOBODA, SUCHA WIEŚ, SZCZODRUCHY, SZKOCJA, 
WASILÓWKA, WIERCIOCHY, WITÓWKA, WRONOWO, WYSOKIE, ZIÓŁKOWO i w Raczkach niektóre ulice. 

Natomiast pan Łukasz Opanowski będzie miał wsie: BAKANIUK, CHODŹKI, FRANCISZKOWO, JÓZEFOWO, 

KONIECBÓR, KRUKÓWEK, KURIANKI PIERWSZE, KURIANKI DRUGIE, LIPOWO, PODWYSOKIE, RABALINA, 

RUDNIKI, SIDORY, STOKI, ŻUBRYNEK i w Raczkach część ulic. Mamy też jednego policjanta patrolowo- 
interwencyjnego myślę, że jeszcze w tym roku dołączy do niego drugi, ponieważ jest na szkole policyjnej. 
Chwilowo pełni on służbę z drugim funkcjonariuszem z Posterunku Policji w Bakałarzewie: legitymuje, 
czasami poucza, czasami wystawiają mandaty. Patrol ten najczęściej jeździ popołudniami czyli najczęściej od 
14 do 22, albo w nocy. Wszystkie te dane przekaże do Urzędu Gminy Raczki. Służbę pełnię zwykle od 8 do 
16, są dni kiedy mnie nie ma ale to tylko i wyłącznie gdy mam dzień wolny wtedy zwykle mam służbę w 
sobotę albo niedzielę. Dzielnicowi tez zazwyczaj będą mieli godziny poranne lub popołudniowe, jeżeli będą 
inne potrzeby zmienimy godziny służby. Posterunek jest dla ludzi. Przypominam o krajowej mapie zagrożeń 
bezpieczeństwa na tej mapie można anonimowo zgłaszać zagrożenia. Mamy też policjanta dochodzeniowo- 
śledczego, który zajmuje się postępowaniami karnymi z obrębu dwóch gmin czyli Bakałarzewa i Gminy 
Raczki. 

Pan Wójt zwraca się do wszystkich, mówi że pan Kierownik był do tej pory naszym dzielnicowym 

kontakt z nim był dobry i myślę, że nic się nie zmieniło a teraz został Kierownikiem Posterunku i ta 

współpraca między samorządem a Policją będzie układała się w sposób właściwy ze względu na 

mieszkańców. Mam tez nadzieję że współpraca  jeśli chodzi o Straż Pożarną gdy będą jakieś wypadki 

prosiłbym o jakieś zabezpieczenie i pomoc naszym ochotnikom. Jeżeli otrzymamy od pana Kierownika 

jak Posterunek pracuje podział przypisany do odpowiednich miejscowości, numery kontaktowe to 

umieścimy to na stronie internetowej Urzędu i będzie informacja wywieszona na tablicy ogłoszeń. 

Postaramy się też przekazać informację sołtysom wsi, żeby wywiesili na tablicy ogłoszeń.  

Pan Kierownik Posterunku prosi o zgłaszanie spraw przez mieszkańców do siebie a ona sprawy te 

przekaże dzielnicowym.  

Pan Wójt prosi o współpracę Radnych i Sołtysów o zgłaszanie spraw czy do pana Wójta czy do pana 

Kierownika Posterunku, aby bezpieczeństwo w naszej Gminie było na poziomie właściwym.     

Pan Radny Antoni Sutuła pyta co zrobić gdy np. w nocy jest okradany garaż? 

Pan Kierownik odpowiada, że w takich sytuacjach należy dzwonić na numer 112, żeby po prostu nie 

czekać. Nas jest w tej chwili tylko pięciu i nie damy rady całej doby obłożyć służbami. Podlegamy pod 

Suwałki, gdy coś się dzieję, a my nie jesteśmy w stanie przyjechać są zobowiązani przyjechać. Jeśli będą 

potrzebne patrole nocne będą jeździć tam gdzie będzie potrzebny taki patrol.  

Pan Wójt pyta czy będziemy czasami widzieli służbę patrolową ale pieszą ? 

Pan Jan Jankowski odpowiada, że są wyznaczone patrole piesze po Raczkach.  
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Pan Wiceprzewodniczący Rady pan Stanisław Ostrowski pyta ile będzie pracować osób na Posterunku. 

Pan Kierownik odpowiada, że 6 policjantów.  

Pan Zieliński pełni służbę policjanta patrolowo- interwencyjnego.  Natomiast pan Janus jest policjantem  

dochodzeniowo- śledczym. 

Pan Przewodniczący pyta czy są jeszcze jakieś pytania do pana Kierownika Posterunku Policji w 

Raczkach. 

Nie ma więc dziękuje panu Kierownikowi i życzy dobrej służby. 

 

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności  Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych (składane w formie papierowej). 

6. Sprawozdanie z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2019 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Raczkach za rok 

2019. 

9. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Raczki. 

10. Uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego drogi gminnej. 

11. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 roku. 

12. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. 

13. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raczki na lata 2020– 2026. 

14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

15. Odpowiedzi na zapytania sołtysów i wolne wnioski radnych. 

Porządek obrad sesji Radni otrzymali w zawiadomieniu o zwołaniu sesji z dnia 11.02.2020 r. wraz  

z materiałami do poszczególnych punktów.  

Pani Wójt informuje, że na dzisiejszej sesji będziemy posługiwali się nowym systemem elektronicznego  

głosowania i mamy nadzieję, że ze strony technicznej system zadziała poprawnie. Jeśli zajdą techniczne 

przeszkody zgodnie z paragrafem 37 statutu Gminy Raczki głosowanie imienne przeprowadzi pan 

Przewodniczący w sposób tradycyjny poprzez uniesienie ręki przez Radnych i ogłoszenie wyników. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Słowikowski – zapytał radnych, czy chcieliby wnieść uwagi, 

propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

porządek obrad. W wyniku głosowania jawnego jednogłośnie został przyjęty przez Radę Gminy 

następujący porządek obrad XI Sesji Rady Gminy Raczki: 

 

W wyniku głosowania jawnego porządek obrad został przyjęty głosami 15 za. 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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Przewodniczący Rady Gminy Piotr Słowikowski – poinformował, że protokół z XI Sesji Rady Gminy 

wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1, jak również projekt protokołu został 

udostępniony na stronie BIP Urzędu Gminy Raczki. Do projektu protokołu radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

W wyniku głosowania jawnego protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty głosami 15 za przez 

Radę Gminy. 

 

Pkt 4. Sprawozdanie z działalności  Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Raczki Andrzej Szymulewski – przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

między sesyjnym od dnia 10 grudnia 2019 r. do dnia 6 lutego 2020r. Zwraca się z prośbą o ewentualne 

pytania dotyczące sprawozdania.  

Pan Radny pan Witold Bartoszewicz pyta o wydane decyzje- wykonanie sieci gazowej średniego 

ciśnienia czy chodzi o sieć grzewczą Raczki ? Chodzi o Dowspudę o decyzję na budowę rozprężni.   

Radni nie wnieśli uwag, w związku z powyższym sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami zostało 

przyjęte. 

 

Załącznik Nr 1. – Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami. 

 

Pkt 5. Interpelacje i zapytania radnych (składane w formie papierowej). 

Pani radna Katarzyna Olfier- Halicka składa interpelację dla pana Przewodniczącego.  

Pan Przewodniczący informuje o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych wraz z zeznaniami przez 

Radnych Gminy Raczki za rok 2019 do końca kwietnia czyta procedurę z tym związaną przesłaną przez 

Naczelnika Urzędu Skarbowego. Radni otrzymują druki do złożenia oświadczeń majątkowych po dwa 

egzemplarze.  Przekazuje drugą informację od Wojewody Podlaskiego Bohdana Paszkowskiego o 

ustawowym zakazie: łączenia funkcji Radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z 

wykorzystaniem mienia jednostki, w której sprawuje mandat. Prosi o zapewnienie pomocy prawnej 

Radnym czy ewentualnie prowadzona przez nich działalność objęta jest takim zakazem.  

Pan Radny Jan Olszewski dziękuje panu Staroście za odkrzaczenie drogi Raczki- Augustów i prosi on 

dalsze prace.  

Pan  Wiceprzewodniczący Stanisław Ostrowski pyta kiedy będzie naprawiona i poszerzona droga od 

Małych Raczek do Wiercioch ? 

Pan Wicestarosta odpowiada,  że bardzo się cieszy, że dziś tu jest, ponieważ chodzi o inwestycje 

powiatowe  na terenie Gminy Raczki. Pewnie większość słyszała że w tym roku będziemy modernizować 

i budować:9 odcinków drogowych w całym Powiecie. W Gminie Raczki będziemy robić jeden z takich 

odcinków 3 kilometrowy będzie przebudowany od miejscowości Żubrynek do Lipowego w kierunku 

Podwysokiego i Orłowa gminy Bakałarzewo. W tamtym tygodniu został rozstrzygnięty jeden z 

przetargów na ten właśnie odcinek. Przypomina, że my jako Gmina też finansuje  ten projekt w kwocie 

250 tys. zł dopłaty do przebudowy tej drogi- za to bardzo dziękuję. Kwoty kosztorysowe są duże i pytanie 

czy cos uda się zmniejszyć. Wartość tej drogi była oceniana na  1 080 000 zł. Po przetargu okazało się, że 

wyniesie 774 000 więc spora obniżka w porównaniu z kwotą kosztorysową. Może dzięki temu będziemy 

mogli więcej tych dróg przebudować. Jeśli chodzi o drogę Wierciochy Małe Raczki stan tej drogi jest 

fatalny jeszcze gorzej z Wiercioch do Bolest wydaje mi się, że ta droga będzie zrobiona chociaż jeszcze 

droga w Kuriankach też jest do przebudowy. Ale postaramy się w niedługim okresie modernizować te 

drogi. 

Pan Radny Leszek Staniszewski prosi o dwa znaki w Koniecborze, żeby od leśniczego był znak 

Koniecbór i gdzie się kończy.  

Pan Wicestarosta prosi o pismo w tej sprawie.  

Pan Sołtys Tomasz Dziekoński prosi o posypanie piaskiem drogi Chodźki-  Żubrynek.  
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Pan Mecenas mówi o zakazie prowadzenia przez Radnych działalności z wykorzystaniem mienia 

komunalnego. Takie sytuacje to np. gdy Radny dzierżawi ziemię, bądź wynajmuje nieruchomość jest to 

złamanie zakazu skutkuje to wygaszeniem mandatu Radnego. Zakaz wykonywania umów o pracę czy 

zleceń czy o dzieło z Wójtem tez jest złamaniem zakazu. Czy Radny może wykonać nieodpłatnie prace 

na rzecz Gminy ?  

 

Pkt 6. Sprawozdanie z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 

2019. 

 

Pani Wójt opowiedziała o zmianach wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019.  

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski zapytał czy są jakieś pytania.  

Załącznik Nr 2.- Sprawozdanie z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2019. 

 

 

Pkt 7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2019 rok. 

 

Pan Przewodniczący pyta czy są jakieś pytania do tego sprawozdania.  

Radni nie mieli pytań i nie wnieśli uwag. 

 

 

Załącznik Nr 3.– Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2019 rok. 

 

 

Pkt 8. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Raczkach 

za rok 2019. 

Pan Przewodniczący pyta czy są pytania do Kierownika ZGKiM w Raczkach. Nie ma.  

Radni nie wnieśli uwag. Sprawozdanie uważam za przyjęte.  

Załącznik Nr 4.– Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Raczkach za rok 2019. 

 

 

Pkt 9. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Raczki. 

Pan Inspektor Bogusław Koniczny opowiedział o treści uchwały. 

Pan Radny Leszek Staniszewski mówi że byli jako obserwatorzy w schronisku dla zwierząt w Bystrym. 

Piesków jest teraz 81. Zachęca do adopcji.  

Pan Bogusław Koniczny opowiada o sposobach odławiania.   
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Pan Wójt mówi, że w przyszłości będzie strona ze zwierzętami z naszej Gminy i tam będzie można 

pieska adoptować. Od 4 lat prowadzimy sterylizację zwierząt wysterylizowano około 300 piesków. 

Liczba zwierząt w schronisku trochę się zmniejszyła najwięcej było 126 a  teraz jest  89.  

Pan Radny Romuald Kwiatkowski pyta o to ile kosztuje nas utrzymanie bezdomnych zwierząt ? 

Pan Wójt odpowiada całkowita kwota to  85 000 zł.  z czego na schronisko wydajemy 72 000 zł. 

Radni nie wnieśli zapytań. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko – 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 15 głosami „za”. 

Załącznik Nr 5. – Uchwała Nr XII/105/20. 

 

Pan Radny Witold Bartoszewicz o godzinie 11
05 

opuszcza Sesję Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący ogłasza 15 minutową przerwę.  

 

 

Pkt 10. Uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego drogi gminnej. 

Pani Wójt– przedstawiła treść uchwały i zmiany jakie w niej dokonano.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko – 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”, jedna 

osoba opuściła obrady 

Załącznik Nr 6. – Uchwała Nr XII/106/20. 

 

Pkt 11. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 

roku. 

Pan Wójt zwraca się z prośbą o zawieszenie tego funduszu na rok 2021. Zwykle jest tak, że jak 

uchwalaliśmy ten fundusz sołecki na 2019 rok koszt obsługi wynosił 411 250 złotych. W rozbiciu na 

sołectwa ta kwota jest niewielka bo w granicy od 9 000 złotych do 15 000 złotych w Raczkach do 30 000 

zł na miejscowość. Pieniądze te były wydawane w różny sposób: na poprawę dróg, na uzupełnienie 

świetlic itd., ale to były kwoty bardzo niskie. Teraz planujemy remont świetlicy w Lipówce gdzie kwota 

kosztorysowa wynosi około 170 000 część środków przeznaczymy w tym roku i część w następnym. 

Dlatego proszę państwa Radnych i państwa Sołtysów o zrozumienie sytuacji jeżeli fundusze rozdrobnimy 

to zrobimy parę rzeczy ale drobnych jeżeli nie to zrobimy 3- 4 rzeczy ale konkretne, które zostaną nam na 

lata. 
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Pan Radny Leszek Staniszewski prosi o przeznaczenie części funduszu na remont drogi w Koniecborze. 

Pan Sołtys popiera tą uchwałę. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, że 

członkowie Komisji: trzy osoby pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały, dwie osoby 

wstrzymały się.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko – 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 13 głosami „za”, 1 

osoba  „wstrzymała się”, 1 osoba nieobecna.  

Pan Wójt dziękuje za przegłosowanie tej uchwały. 

Załącznik Nr 7. – Uchwała Nr XII/107/20. 

 

 

 

Pkt 12. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych. 

Pani Wójt– opowiedziała czego dotyczy uchwała i kogo dotyczy.   

Radni nie wnieśli zapytań. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, że 

członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko – 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Słowikowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”. 

Załącznik Nr 8 – Uchwała Nr XII/108/20. 
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Pkt 13. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raczki na lata 2020– 

2026. 

Pani Skarbnik opowiedziała o zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Raczki na lata 

2020-2026 zawartych w uchwale. 

Pan Wójt informuje, że to jest kolejny rok bez podwyższenia podatków: od nieruchomości, działalności 

gospodarczej, rolnego, a wszystko w porównaniu z latami ubiegłymi podrożało. Jeśli nasze finanse w 

przyszłych latach się poprawią np. w związku z powstaniem stacji benzynowej przez S61 lub przebiegu 

gazociągu przez teren Gminy Raczki to wtedy ilość inwestycji zwiększymy. Pan Wójt prosi o poparcie 

uchwały. 

Radni nie wnieśli zapytań. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, że 

członkowie Komisji  3 osoby pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały 1 osoba się 

wstrzymała i 1 osoba przeciw.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko – 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 12 głosami „za”, 1 

głosem przeciw i 2 głosy wstrzymujące się. 

Pan Wójt dziękuje radnym, którzy głosowali za uchwałą budżetową, a tych co nie głosowali to ich 

prywatna sprawa tym co wstrzymali się też.   

Załącznik Nr 9 – Uchwała Nr XII/109/20. 

 

Pkt 14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały  zmian w budżecie gminy Raczki na 2020 r.  

Radni nie wnieśli zapytań. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu Piotr Naruszewicz – poinformował, że 

członkowie Komisji   pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Wiejskiej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Wiesław Kłoczko – 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski - zapoznał z treścią projektu uchwały i poddał pod głosowanie. 

Stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego uchwała została przyjęta przez Radę 14 głosami „za”. 

Załącznik Nr 10 – Uchwała Nr XII/110/20. 

 

 

Pkt 15. Odpowiedzi na zapytania sołtysów i wolne wnioski radnych. 

 

Pan Sołtys wsi Ziółkowo pyta o drogę S61 dlaczego osoby, które mają grunty dostali nie pomniejszone 

nakazy podatkowe jeśli grunty te są przeznaczona na drogę S61. 
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Najprawdopodobniej nie ma jeszcze decyzji zmieniającej jak działka zostanie przekazana będą wtedy 

korekty.  

Pan Radny Romuald Kwiatkowski pyta ile komputerów zostanie przekazanych do Szkół? Dwa 

komputery do Wronowa i jedenaście do Szkoły w Raczkach.  

Pkt 16. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Piotr Słowikowski – stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany  

i poinformował, że protokół z dzisiejszej sesji zostanie sporządzony i wyłożony do publicznego wglądu 

na 3 dni przed terminem kolejnej sesji w pokoju Nr 1 w Urzędzie Gminy Raczki oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Raczki.  

Podziękował Wójtowi, radnym, pracownikom urzędu gminy, sołtysom za udział w obradach Rady 

Gminy. 

„Zamykam XII Sesję Rady Gminy Raczki”. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

   Piotr Słowikowski  

Protokołowała 

 

Marlena Ostrowska 


